
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně  
ze dne 6. 12. 2006  

 
 
 
Přítomní:      Mgr. Irena Armutidisová, sl. Kristýna Cílková, Petr Dub, DiS.,  
                     doc. ak. soch. Michal Gabriel, prof. ak. mal. Martin Mainer, ak. mal. Vladimír 
                     Merta, doc. Mgr. Jana Preková , Mgr.Veronika Psotková, 
                     prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., ak. mal. Margita Titlová 
 
Nepřítomní:  sl. Zuzana Musilová  
 
Hosté:        Mgr. Jaroslava Bílá, doc. PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c. 
 
Program řádného zasedání: 
1. Schválení programu (doc. Gabriel) 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU  ze dne 22. 11. 2006 (doc.Gabriel) 
3. Zpráva ze zasedání AS VUT (p.Dub) 
4. Vystoupení kandidáta na jmenování děkanem doc. Gabriela 
5. Zpráva o činnosti FaVU (doc. Spielmann) 
6. Schválení algoritmu čerpání rozpočtu na rok 2007 (Mgr. Bílá) 
7. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá) 
8. Stanovení následujícího termínu zasedání AS (doc. Gabriel) 
8. Různé 
 
Ad 1. 
Hlasování o schválení programu zasedání: 
Pro: 6, proti: 0, zdržel: 0 
Program schválen. 
 
 
Ad 2.  
Byly vzneseny námitky  k minulému zápisu ze zasedání AS: 
- p. Dub doporučuje nahradit formulaci bodu 3 tímto zněním: 
„Petr Dub informoval o schůzi Komise pro umělecké školy (dále jen KUŠ) při Radě vysokých škol.  
Komisí byl na 3. sněmu RVŠ prezentován materiál Hodnocení uměleckých škol a jejich studijních 
programů, jehož vizuál zaštítila FaVU. Předseda KUŠ prof. Klíma se při této příležitosti zavázal 
zahrnout problematiku navýšení koeficientu  FaVU do zprávy pro 4. sněm RVŠ. Zároveň přislíbil 
nápravu ve věci připomínkované zástupci FaVU, o nerozesílání pracovních zápisů ze schůzí KUŠ.“ 
- bod 8 – „studentka Psotková vznesla dotaz „…. Změnit na „studentka  Cílková vznesla dotaz…“ 
- bod 1 – „doc. Preková požaduje od Mgr. Bílé ujasnění rozdělení…“ změnit na „doc. Preková 
vznesla dotaz na Mgr. Bílou o ujasnění rozdělení ….“ 
- bod 7 – nebylo uvedeno datum příštího řádného zasedání AS, tzn. 6. 12. 2006 v 10.00 hod. 
 
Na zasedání AS se dostavil prof. Sedlák, doc. Preková ze zasedání odešla. 
 
Hlasování o změnách k zápisu z AS FaVU ze dne 22. 11. 2006: 
Pro: 6, proti: 0, zdržel: 0 
Změny k zápisu byly schváleny. 
 
 



 
Ad 3. 
Dle informace Petra Duba se akademický senát VUT neuskutečnil. 
P.Dub seznámil AS s informací ze SKRVŠ. Je plánována změna věkového limitu pro studenta. 
Věková hranice 26 let pro studenta bude zrušena, věkový limit bude neomezený. 
 
Dostavila se doc. Preková. 
 
Ad 4. 
Kandidát na funkci děkana FaVU doc. ak. soch. Michal Gabriel vystoupil před senátory. Seznámil 
je se svým stručným životopisem a s hlavními body svého volebního programu. 
 
V průběhu vystoupení doc. Gabriela se dostavil ak.mal. Merta a ak.mal. Titlová. 
Na AS se dostavil prof. Mainer. 
 
Ad 5.  
Dle informace doc. Spielmanna  rektor odešle do 13. 12. 2006 dopis s přílohami ministryni školství. 
Dr. Šimíčková vypracovala dle zaslaných podkladů od ved. ateliérů jako přílohu k dopisu 
ministryni - doplňující materiál obsahující  publikační činnost pedagogů, ocenění studentů i 
pedagogů, seznam uspořádaných výstav jak studentů, tak pedagogů, seznam účastí a uměleckých 
ocenění v soutěžích,  publikační činnosti. 
Vzhledem k tomu, že ministryně školství bude odvolána, je získání  zvýšení koeficientu pro FaVU 
nepravděpodobné. Doc. Spielmann přesto zdůrazňuje velký  význam data odeslání dopisu na 
ministerstvo.  
Pf 2007 budou připravena k vytisknutí v podobné verzi jako v loňském roce. 
 
Ad 6. 
Uzávěrka hospodaření za listopad bude hotová až 18. 12. 2006. Výsledek hospodaření nebude 
mínusový. 
Ateliéry, které skončí v plusu, budou mít přebytek převeden do příštího roku. 
 
Ad 7. 
Ak. mal. Merta vznesl dotaz na Mgr. Bílou, zda je možné začlenit do algoritmu částku 200 tis. Kč 
jako příspěvek na exkurze do zahraničí. Dle informace pí tajemnice jediná možnost získání rezervy 
na exkurze je odebrat finance z rozpočtu  jednotlivých ateliérů. 
Na AS proběhla diskuse ohledně prospěchových a sociálních stipendií pro studenty. Tajemnice 
zjistí stav na jiných fakultách do lednového zasedání AS. 
 
Hlasování o algoritmu čerpání rozpočtu na r. 2007: 
Pro: 8, proti: 0, zdržel: 2 
Algoritmus čerpání rozpočtu byl schválen. 
 
 
Příští řádné zasedání AS FaVU VUT  se uskuteční 13. 12.  2006 v 10.00 v místnosti č. 211, kde 
proběhne volba  kandidáta na jmenování děkanem. 
 
 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval:  doc. ak.soch. Michal Gabriel 



 
 
 
 
 


